

Paying Tuition - DO NOT BECOME A VICTIM OF A TUITION FEE SCAM 重要提醒：不要成为学费骗局的受害者

Dear 2+2 Students,
亲爱的 2+2 同学，

Every year there are some students who report they have been approached by tuition fee [scammers](#), so we want to send you this warning: **PLEASE BE SUSPICIOUS OF ANYONE WHO SAYS THEY CAN PAY YOUR TUITION FOR YOU. ALWAYS PAY YOUR TUITION YOURSELF DIRECTLY TO UOL USING ONLY ONE OF THE UNIVERSITY AUTHORIZED PAYMENT METHODS.**

根据过往收到过的 2+2 学生关于学费诈骗不法分子的举报，特此提醒：请勿轻信第三方代理缴纳学费。请务必亲自根据[利物浦大学官网](#)发布的官方学费缴纳方式进行缴费。

Last year, there were some new students from China going to study in the UK who were tricked into paying their tuition fee to a third party instead of directly to their university – this is one of many digital fraudulent activities that target new students going to the UK; it is a **scam/trick/swindle/con/cheat** to steal students money by promising to pay it to the university for you.

去年，有几名前往英国学习的新生因为轻信第三方代理缴纳学费而成为了学费骗局的受害者。新生因为没有过跨国缴纳学费的经验从而成为电信诈骗不法分子的主要目标人群。

Please be vigilant, read the attached [warning](#) which is in Chinese and English, and help warn other students. Please read the warning from the Chinese Embassy Website [here](#) too.

通过阅读附件中中英双语的关于电信诈骗的预警文件，[以及关注中国驻英大使馆官网发布的谨防电信诈骗的提醒](#)，提高自身警惕的同时也提醒身边的同学保持警惕。

DO NOT BECOME A VICTIM OF

A TUITION FEE SCAM

不要成为学费骗局的受害者